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Abstract (en)
The present invention relates to a handle for plier-like tools, such as combination pliers, side cutters and the like, consisting of an elongated plastic
grip sleeve (6) to be arranged on a plier grip leg (2, 3) and having an inner surface (10) facing a plier longitudinal centre axis (8) and an outer grip
surface (12) facing away from the longitudinal centre axis (8). The grip sleeve (12), at least in the area of the grip surface (12), is made of a non-rigid
plastic deformable in an elastically compressive manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Handgriff für zangenartige Werkzeuge, wie Kombizangen, Seitenschneider und dergleichen, bestehend
aus einer länglichen, auf einem Zangen-Griffschenkel (2, 3) anzuordnenden Griffhülle (6) aus Kunststoff mit einer einer Zangen-Längsmittelachse
(8) zugekehrten Innenfläche (10) und einer der Längsmittelachse (8) abgekehrten äußeren Grifffläche (12). Die Griffhülle (6) besteht zumindest im
Bereich der Grifffläche (12) aus einem druckelastisch verformbaren Weichkunststoff. <IMAGE>
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